
Protokoll til styremøte i Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

 tirsdag 25.10.22  

  

Til stede: 

Marit H. Autrey, Elinor Gran, Mette Merg, Rebecca S Larsen og May-Vigdis Ve (referent) 

Sted: Teams  

  

Dagsorden  
 

Sak 26/22 
  
Vedtak: 

Godkjenning av protokoll fra styremøtet 20.06.22 
 
Enstemmig godkjent 

Sak 24/22:  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

 Oslo Dogshow – oppfølging 
Mette informerer oss hva hun trenger av utstyr til standen. 

• Mette trenger mer hjelp på standen, hun har satt opp en timeplan med 
navn og klokkeslett til hjelperne som har meldt seg for å hjelpe, men 
trenger flere.  

• Gulrot belønning til hjelperne, evt ett krus 

• Hjelperne får gratis inngang 

• Forslag om å lage standen vår attraktiv, med evt konkuranser, og utdeling 
av pepperkaker og kaffe 

 

 

Styret gir Mette Merg fullmakt til å kjøpe det hun trenger 
Styret godkjenner at raseklubben dekker 1 natt på hotell til Tonje H. Asekjær 
siden hun skal hjelpe til hele helgen og langt å kjøre. 
Utstyr blir lagret hos Elinor 

 

Sak 27/22:  
  
  
 
 
Vedtak:  

Rasetreff 2022 – evaluering 
Marit orienterte om hvordan arrangementet forløp og om tilbakemeldinger som 
udelt var positive. Det eneste vi kommenterer er at pizzaaften på fredag må være 
på et rom så alle kan være samlet. 
 
Til orientering 



Sak 28/22:  
  
  
  
  
  
  
 Sak utsatt: 

RDSG etiske anbefalinger for hannhundeiere 
Innkommet post fra Kari Andresen 

• På bakgrunn av den store produksjonen vi har og har hatt en stund av 
valper på vår rase, tenker jeg det er på tide at klubben tar opp det 
ansvaret også hannhundeierne har for avlen. 
 

 

Styret synes dette er et godt innspill og vil se nærmere på dette med avlsråd og 
oppdretterseminar. Med bakgrunn helseundersøkelsen og ny forskrift om avl ser 
styret en nødvendighet i en total gjennomgang av klubbens avlsanbefalinger.  

Sak 29/22 
 
 
 
 
Vedtak: 

Oppdretter seminar 
Innkommet post fra Avlsrådet 
 

• Vi har blitt enige om hvert 2. år, men for å komme ajour med NKK er det 
fint om vi holder et til i 2023. Datoen som er satt av er 11-12. Mars 2023. 

Enstemmig godkjent 

Sak 30/22 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sak utsatt: 

Ønsker å representere klubben som AG-lag 
Innkommet post fra Camilla Horvei 
 

• Vi er flere medlemmer i klubben som gjerne vil starte et ag-lag sammen, 
altså et rent Gårdshund lag, alle fra Raseklubb for Dansk Svensk 
Gårdshund. 

• Det er ønske om støtte til 2-3 løp og NM 
• Vi har klart å sette sammen et lag i liten som vi kaller for Rottejegerene. 

 
Enstemmig om at dette må styre ta opp på neste styremøte 

Sak 30/22 

 
 
 

Vedtak:  

RS 2022 

Klubbens delegater er leder og nestleder. De ber om fulmakt til å stemme i tråd 
med RFA 
 
Enstemmig godkjent 

  Sak 31/22 
 
 
 
 
Vedtak: 

Gårdshunden - Redaktør 
 
Marit har ikke kapasitet til å være både leder og redaktør og ønsker derfor å fritas 
for redaktør vervet. 
 
Ny redakør søkes 

  Sak 32/22 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Årets hund 
 
Årets hund har utgått de siste pandemiårene. Nå som samfunnet er åpnet er det 
ønsket å gjennomføre dette igjen. Med bakgrunn i at det er veldig mange 
arrangement og veldig tidkrevende å føre alle vurderer vi en påmeldingsløsning hvor 
de som vil delta sender inn resultater. Disse blir kontrollert mot offentlige lister. 
 
Det opprettes egnet skjema på klubbens hjemmeside som publiseres.  

 


